
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub   19/9-2019 
 
Sted: Klubhuset 
 
Kl 19:00 
 
Deltagere: 
Peter Blach 
Per Vig 
Leif Vang 
Jørgen Kærsgaard 
Jesper Bak (ref.) 
Ole Moeslund 
 
Fraværende: 
 
Punkter til dagsorden. 
 

• Referat fra sidste møde. 
• Oprensning/uddybning i havnen. 
• Mastekran. 
• Broen ved Søndersø. 
• Junior afdeling. 
• Båd optagning. 
• Kalender, planer for efteråret/vinter. 
• Klubblad. 
• Piletræ i æblehaven. 
• Evt. 
• Næste møde 

• Ingen kommentarer. 
• Per har haft møde med entreprenøren og gennemgået opgaven. Jørgen kontakter FLID 

(Forening af Lystbådehavne I Danmark) for at høre hvem der skal give tilladelse til op- 
rensningen. Oprensningen udføres ikke i år, men vi vil forberede opgaven. 
Vi er blevet medlem hos FLID, for at kunne trække på andres erfaringer med at drive havn. 

 På grund af kranens tilstand, har bestyrelsen bestemt at den skal udfases, og udskiftes 
med en ny mastekran. Arbejdet går godt, og forventes afsluttet til foråret. 

 Arbejdet går godt, og forventes afsluttet til foråret.  

 Torben har fået tilbud på en brugt RIP-båd (gummibåd) til kr. 5.000.- der skal anvendes 
som følgebåd i juniorafdelingen. Bestyrelsen bevilger pengene, og Torben indkøber båden. 

 Peter bestiller kran til bådoptagningen. 

 Kalenderen skal opdateres, med julefrokost (dato kommer senere) Jørgen kontakter 
festudvalget, stegt flæsk den 28. januar, og generalforsamling den 25. februar. Afrigger 
festen er fastsat til 19. oktober.  

 Klubblad godkendt. 

 Beskæring af piletræet drøftes på et senere bestyrelsesmøde. 



 Jørgen orienterede om havnemesse hos foreningen FLID, det er onsdag den 27 november. 

 Næste møde mandag den 11. november kl. 19:00 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


